

Bestyrelsesmøde i Romdrup-Klarup Bridgeklub mandag den 10. august kl. 10, Sneppevej 46

Vi begynder med kaffe/te og rundstykker

Dagsorden:

1. Medlemsoversigt – aktuelt 27 medlemmer

Elisabeth og Finn tilbyder sig (inkluderet i de 27)

Ingelise og Jette – tvivlsomme

Jytte og Lene har ikke meldt sig

Mette og Karen har ikke meldt sig

John mangler makker.

Efter at have kontaktet Elisabeth og Finn må vi erkende, at vi kun bliver 24 medlemmer i denne sæson. Vi fjører dem og John til substitutlisten (Dorte)

2. Bestyrelsen. Planlægning af individuelle arbejdsopgaver.

a. Formand – Inger, i hvert fald i denne sæson.

b. Turneringsansvarlig incl BC3 ekspert – Gitte (+ Inger)

c. Kasserer - Morten

d. Kortgivning - Det blev kun få gange Susanne og Ib deltog

i. Vi fortsætter sådan, men planlægger mandage kl 14 ca hver 3. uge, eller efter aftale.

e. Sekretær – oprydningsseddel mv. - Dorte vil lave

medlemsliste til underskrift (datahensyn). Dorte laver

medlemsliste til underskrift første aften. Dorte vil lave forslag

til en "hensynsfuld" oprydningsplan. Dorte laver

kaffetilmelding.

f. Kontakt til centeret incl. kaffeordning . Har fungeret fint, Susanne oplyser at betaling forsætter som sidste sæson.

Susanne kontakter centeret med henblik på om vi kan finde plads til bridgeborde på rullebogn. Det ser svært ud. Hvis det lykkes vil vi spørge Niels om han kunne hjælpe os med at tilvirke en rullebogn, så bordene kan stå på den.

g. Webmaster.- Dorte

h. Andre opgaver ? Kontakt til distriktet har Dorte og Ib taget, hvordan har det været? Dorte og Ib er indstillet på at forsætte denne kontakt

3. Vedtægtsændringer? Er vores vedtægter så meget forældede, at vi vil lave nye? Vi vil udarbejde ændringer til §4 og 7, så de bliver mere tidssvarende. Skal udarbejdes til vedtagelse på næste generalforsamling.

4. Turneringsplanlægning.

Ps. Vi aftalte at Ib er supervisor ved bordopstilling. (De hvide borde skal køres ud for at give plads mellem bordene).

Gitte ville lave bordnumre.

Vi ønsker at præcisere at V er ansvarlig for ro ved bordet.

Vi har aftalt turneringsplan for (6 borde) i sæsonen. Jeg laver den i et skema til hjemmesiden og sender til Dorte.

5. Kursusvirksomhed –Morten stiller sig til rådighed, Dorte har fået bekræftet at vi kan låne centeret gratis til dette formål.

Jeg nævner første aften muligheden for at fremsætte ønsker om emner til kursus. Morten tilbyder sig gerne om emnerne blot der en 4 der ønsker det. Dorte skriver det ligeledes på hjemmesiden.

5. evt. og alt det jeg har glemt. Der var så det – vel mødt 1. september